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产品名称 2022上海intertextile面料展|休闲运动面料|细旦锦
纶蓄热纱

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

福华世家主打休闲、运动面料，除了反光面料，此次展会重点推出的产品还包含一款特种纤维——细旦
锦纶蓄热纱。“穿着使用该面料的服装，可以促使人体在20分钟内提高温度3.5摄氏度。佳力高纤的再生
差别化纤维备受国内外客户的喜爱，不少客户直言：我就是冲着再生差别化进来的，这是才是我找了很
久的产品！

Fuhua Shijia mainly focuses on leisure and sports fabrics. In addition to reflective fabrics, the products that this
exhibition will focus on also include a special fiber-fine denier nylon heat storage yarn. “Wearing clothing using this
fabric can prompt the human body to increase its temperature by 3.5 degrees Celsius within 20 minutes. The
regenerated differentiated fiber of Jiali high-fiber has been loved by customers at home and abroad. Many customers
bluntly said: I am aiming for the differentiation of regeneration. Come in, this is the product I have been looking for
for a long time!

Fuhua Shijiaは主にレジャーとスポーツの生地に焦点を当てていますが、この展示会で焦点を当てる製
品には、反射生地に加えて、特殊な繊維細デニールナイロン蓄熱糸も含まれています。 「この生地を
使用した衣服を着用すると、20分以内に人体の温度が3.5℃上昇する可能性があります。Jiali高繊維の再
生された差別化された繊維は、国内外の顧客に愛されています。多くの顧客が率直に言っています：
私は再生の差別化を目指して、久しぶりに探していた商品です！
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